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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a konténertantermekkel kapcsolatban" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Egy évvel ezelőtt, 2023 őszén Maruzsa Zoltán köznevelési államtitkár úgy nyilatkozott, hogy 119
darab konténertanterem van az országban. Szerinte a szó maga csúnyán hangzik, azonban „egy jó
konténertanterem  sokkal  jobb,  mint  egy  régi  százéves,  vagy  pláne  egy  negyvenéves  iskolai
tanterem”.
 
A tételmondattal sokan egyetértenénk, ha biztosak lehetnénk abban, hogy a kormány a konténereket
csupán átmeneti megoldásként, az eredeti épületek felújítási munkálatainak elvégzéséig alkalmazná
oktatási  célra.  Sajtóértesülések  szerint  azonban  erről  szó  sincs.  Konténeriskolában  tanulnak
Délegyházán, Gyömrőn, sőt, még a református egyház által fenntartott Orosházi Református Két
Tanítási  Nyelvű  Általános  Iskolában  is. A  gyömrői  iskolaépület  esetében  például  nem  látni
felújításra vonatkozó pályázati kiírást, végeláthatatlan konténererdőt annál inkább.
 
Fentiekkel összefüggésben kérem a tisztelt Miniszter Úr tájékoztatását az alábbiakról:
 
1. Hány osztály fog a 2024/2025-ös tanévben konténerekben tanulni (osztályok száma/intézmény
megnevezése/település megnevezése bontásban)? 
2.  Hogyan  alakult  a  konténeriskolában  tanuló  osztályok  száma  az  elmúlt  három tanévben (év/
osztályok száma/intézmény megnevezése/település megnevezése bontásban)?
3. Hány darab konténert használnak előreláthatólag oktatási célokra a 2024/2025-ös tanév során
(konténerek száma/intézmény megnevezése/település megnevezése bontásban)? 
4.  Mikor kezdődik a Gyömrői Fekete István Általános Iskola épületének felújítása és bővítése?
Meddig kell konténerekben tanulniuk az ide járó diákoknak?
 



Várom érdemi válaszát!
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